
RADA MIEJSKA 
97-570 PRZEDBÓRZ 

ul.Mostowa 29 
pow. radomszczański 

OR.0002.13 .2023 

PROTOKÓŁ NR LXIX.2023 

z obrad LXIX sesji Rady Miejskiej w Przedborzu, odbytej w dniu 28 listopada 2023 roku w sali 
konferencyjnej w Urzędzie Miejskim w Przedborzu. 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi według załączonych listy obecności. 
Ponadto w sesji udział wzięły: 
Pani Wiesława Janosik - Burmistrz Miasta Przedborza 
Pani Elżbieta Młynarczyk - Skarbnik Miasta Przedborza 

Ad.1 Obrady sesji Rady Miejskiej w Przedborzu w dniu 28 listopada 2023 roku rozpoczęły 
się o godz. 12.05. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Przedborzu - radny Krzysztof 
Zawisza. Powitał radnych, Panią burmistrz, Panią skarbnik, sołtysów oraz mieszkańców Miasta 
i Gminy Przedbórz. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W obradach 
uczestniczyli wszyscy radni (spóź. radnej A. Wiśniewskiej-Pawelak). 

Ad.2 Przewodniczący Rady poprosił radnych o poprawienie w porządku obrad w punkcie 7 
podpunkcie „g" roku z 2024 na 2025 i odczytał porządek obrad (przekazany radnym), do którego 
nie zgłoszono uwag. 

Porządek LXIX sesji przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Porządek obrad. 
3. Możliwość zgłaszania uwag do treści protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Przedborza. 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Przedbórz w roku szkolnym 2022/2023. 
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2023-2027, 
b) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2023, 
c) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2024 r., 
d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP i kandydata na 
strażaka ratownika OSP z terenu Gminy Przedbórz, 
f) w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 
g) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Przedbórz z organizacjami pozarządowymi 
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024, 
h) w sprawie powołania Rady Muzeum przy Muzeum Ludowym w Przedborzu, 
i) w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2024-2028, 
j) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz zwrotu 
wydatków w ramach wieloletniego rządowego programu .Posiłck w szkole i w domu" na lata 
2024-2028, 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
I) zmieniająca uchwałę Nr XLIV320/18 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 15 lutego 2018 roku 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i operatorom, 



m) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii 
Konopnickiej w Przedborzu, 
n) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domu Kultury w Przedborzu. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad. 

Ad.3 Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z poprzedniej sesji. 

Ad.4 Burmistrz Miasta Przedborza - Pani Wiesława Janosik złożyła Radzie sprawozdanie 
z działalności w okresie między sesjami Rady. 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Pani burmistrz złożyła Radzie sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji społecznych 
na terenie Gminy Przedbórz dotyczących nadania imienia dla Muzeum Ludowego w Przedborzu. 

Ad.5 Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami złożył 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa - radny Jan Mroziński. 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Ad.6 Radzie Miejskiej w Przedborzu przedłożono informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Przedbórz w roku szkolnym 2022/2023. 

Przedmiotowa informacja w załączeniu do protokołu. 

Ad.7a Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2023-2027. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7a) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/518/23 została przyjęta przy 14 głosach „za" oraz 1 głosie 

,,wstrzymującym" i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7b Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Przedbórz na rok 2023. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7b) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/519/23 została przyjęta przy 14 głosach „za" oraz 1 głosie 

,,wstrzymującym" i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.7c Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta do celów podatku rolnego na 2024 r„ 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7c) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/520/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.7d Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7d) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/521/23 została przyjęta przy 11 głosach „za", 2 głosach „przeciw" oraz 

2 głosach „wstrzymujących" i stanowi załącznik do protokołu. 

2 



Ad.7e Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP i kandydata na strażaka ratownika OSP 
z terenu Gminy Przedbórz. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7e) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/522/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.7f Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 
przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 
młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7f) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/523/23 została przyjęta przy 14 głosach „za" i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.7g Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Przedbórz z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7g) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/524/23 została przyjęta przy 11 głosach „za" i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 7h Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum 
przy Muzeum Ludowym w Przedborzu. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7h) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/525/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.7i Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
wieloletniego rządowego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7i) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/526/23 została przyjęta przy 14 głosach „za" i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.7j Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz zwrotu wydatków w ramach wieloletniego 
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7j) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/527 /23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu, 

Ad.7k Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
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Protokół głosowania (7k) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/528/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") 

załącznik do protokołu. 
stanowi 

Ad.71 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
Nr XLII/320/18 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 15 lutego 2018 roku w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i operatorom. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (71) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/529/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.7m Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Konopnickiej w Przedborzu. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7m) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/530/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 7n Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Domu Kultury w Przedborzu. 

Wobec braku pytań przewodniczący Rady poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie. 
Protokół głosowania (7n) w załączeniu do protokołu. 
Uchwała Nr LXIX/531/23 została przyjęta jednogłośnie (15 głosów „za") i stanowi 

załącznik do protokołu. 

W tej części obrad Przewodniczący Rady ogłosił przerwę, po której wznowiono obrady. 

Ad.8,9,10 

Pani Anna Więcławska - Sołtys Sołectwa Mojżeszów zapytała, kto będzie zajmował się 
zimowym utrzymaniem dróg? 

Pani burmistrz odpowiedziała, że inspektor do spraw dróg. 
Pani Więcławska zapytała, czy jest to Pan Koski? 
Pani burmistrz odpowiedziała twierdząco. 

Przewodniczący Rady poinformował o rozmowie z Panią Elżbietą Wnuk - Sołtys Sołectwa 
Przyłanki w sprawie naprawy dachu na świetlicy w Przyłankach. Gdy poprawią się warunki 
pogodowe, to wypadałoby to zrobić, żeby nie było zacieków i nie lało się do środka. 

Pani burmistrz powiedziała, że Pan sekretarz tą sprawą się zajmuje. Dach zostanie 
naprawiony,jeżeli do tej pory nie zostało to wykonane. 

Pani Monika Żak - Sołtys Sołectwa Wojciechów zapytała, kiedy będzie coś robione 
w sprawie budowy drogi w Wojciechowie? Dodała, że Pani burmistrz obiecała podczas zebrania 
z mieszkańcami Wojciechowa porozumienie z Wójtem Gminy Fałków odnośnie połączenia drogi. 

Pani burmistrz odpowiedziała, że rozmawiała z Wójtem Gminy Fałków, który nie jest 
zainteresowany połączeniem drogi. Ponadto jest tom kilko prywatnych gospodarstw. No chwilę 
obecną nie można połączyć drogi z Gminą Fałków. Radni opowiedzieli się za tym, że wydanie 
1 OOO OOO zł bądź większej kwoty do jednego gospodarstwa nie jest zasadne. 

Pani Żak powiedziała, że droga miała być zrobiona z pozyskanych środków finansowych na 
budowę dróg dojazdowych do pól. 
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Pani burmistrz powiedziała, że tym roku Gmina otrzymała środki finansowe z tego 
programu, ale będzie się starać o zwiększenie dofinansowania. Jeżeli radni zdecydują, aby po 
zakończeniu rozpoczętych dróg, na które trzeba zaangażować środki finansowe na wkład własny 
zrobić dojazd do jednej posesji, to droga zostanie wykonana, bo dalej nie ma możliwości, gdyż 
osoby mające prywatne działki nie zgadzają się na przecięcie tych działek. Aby wykonać drogę na 
podstawie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej (ZRID), należy wykazać, że droga jest 
często uczęszczana, nie ma możliwości dojazdu do budynków. Doraźnie można coś zrobić. Tym 
bardziej, że ta wyjeżdżona droga nie jest tą drogą, więc musiałaby być wytyczona przez geodetę. 

Pani Żak powiedziała, że droga była wytyczona. 
Pani burmistrz powiedziała, że nie była wytyczona pod inwestycję drogową. Stwierdziła, że 

nie ma w budżecie 1 OOO OOO zł - 1 500 OOO zł na wykonanie tej drogi z tłucznia. 
Pani Żak powiedziała, że geodeta coś wytyczał, skoro miała być ta droga budowana. 

Zapytała, jak ta droga miała przebiegać? 
Pani burmistrz odpowiedziała, że trzeba w dokumentacji zobaczyć, jak ta droga miała 

przebiegać. 
Pani Żak zapytała, po co było tyle pieniędzy wydawać na projekt? 
Pani burmistrz odpowiedziała, że projekt był opracowany, gdy nie była jeszcze 

burmistrzem. Każda droga jest potrzebna, ale w pierwszej kolejności robione są drogi bardziej 
uczęszczane i przy których jest wiele gospodarstw. Jeżeli znajdą się środki finansowe, to myśli, że 
radni również się pochylą, żeby zrobić tam chociaż drogę z tłucznia. 

Pani Żak powiedziała, że można by było zrobić drogę, a nie tylko obiecywać. Dodała, że 
Pani burmistrz podczas zebrania z mieszkańcami powiedziała, że będzie droga wykonana ze 
środków finansowych z dróg dojazdowych do pól. 

Pani burmistrz powiedziała, że mówiła, iż Gmina złoży wniosek. Dodała, że nigdy nikomu 
nic nie obiecywała. Powiedziała, że jeżeli znajdą się środki finansowe, to droga będzie zrobiona 
i nadal podtrzymuje, że jeżeli znajdą się środki finansowe w budżecie, aby tą drogę zrobić. 

Pani Żak powiedziała, że była również mowa o tym, że gdy droga w Wymysłowie będzie 
zrobiona z innej puli środków, to pieniądze będą przesunięte na drogę w Wojciechowie. 

Pani burmistrz powiedziała, że nie jest jednoosobową władzą, bowiem również Rada 
decyduje, które drogi robione są w pierwszej kolejności. Jeżeli Rada zdecyduje, aby zrobić drogę 
w Wojciechowie, a nie remontować dróg np. w Mojżeszowie czy Józefowie Starym, to ta droga 
zostanie wykonana, a inne nie będą remontowane/budowane. 

Pani Żak powiedziała, że przez tyle lat można było chociaż z tłucznia zrobić drogę. 
Pani burmistrz powiedziała, że jeżeli znajdą się środki finansowe, to jest za tym, aby każdą 

drogę zrobić. Przez 4 lata zostało zrobionych wiele dróg i w tej kwestii nie ma sobie nic do 
zarzucerua. 

Pani Żak wyraziła nadzieję, że radni przychylą się po tylu latach do wykonania tej drogi. 
Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa tej drogi była rozpoczęta w poprzedniej 

kadencji. W pierwszym założeniu miał być tylko zaprojektowany zjazd z drogi powiatowej 
w planowaną do budowy drogę. Później mieszkaniec Wojciechowa zaoferował, że przekaże grunt 
pod tą drogę. Oprócz kilku działek prywatnych są jeszcze działki Lasów Państwowych. 
W poprzedniej kadencji Radny Rady Gminy Fałków, który jest mieszkańcem Gustawowa 
opowiadał się za połączeniem tej drogi, ale Wójt Gminy Fałków nie jest zainteresowany. Tej drogi 
nie zrobi się za 1 OOO OOO zł. Nie można najpierw zrobić drogi z tłucznia, a później nakładki. 
Najważniejsze są roboty ziemne, utwardzenie, odwodnienie. Dodał, że są dużo ważniejsze drogi 
o większej przepustowości. Tym bardziej, że jest tam bardzo dobra droga do Czermna. Jeżeli będą 
pieniądze, to droga zostanie zrobiona. Chciałby, żeby było dużo dróg, ale nie ma możliwości, że 
z każdej miejscowości będzie można dojechać w każdą stronę. 

Pani burmistrz powiedziała, że ma być wyremontowany około 850 m odcinek drogi 
powiatowej w kierunku Wojciechowa. Czynione są starania przez nią oraz radnych, aby drogi 
powiatowe były wyremontowane. 
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Radny Jarosz powiedział, że w stronę (Żeleźnicy) jest około 15 km drogi powiatowej 
w bardzo złym stanie technicznym. Dodał, że nie można przełożyć środków z remontu drogi 
w Mojżeszowie na inne drogi. 

Pani burmistrz powiedziała, że podała przykład, iż trzeba z jednej inwestycji zrezygnować, 
aby zrobić inną, ponieważ nie ma tyle środków w budżecie. Odnośnie drogi powiatowej od 
Przedborza w kierunku Gór Mokrych powiedziała, że ma być remontowany odcinek drogi 
w Miejskich Polach, ale w Górach Mokrych w niektórych miejscach nie ma już drogi powiatowej. 
Będą czynione starania, żeby ta najgorsza droga w kierunku Gór Mokrych została wkrótce 
wyremontowana. Zostało wystosowanych wiele pism w sprawie remontu dróg powiatowych 
przebiegających przez Gminę Przedbórz i została zrobiona droga w kierunku Tarasu, Faliszewa do 
granicy Gminy Przedbórz. Jednak remont drogi miał rozpocząć się od ul. Żarnowskiej 
w Przedborzu, ale w ostatniej chwili zmieniono decyzję i rozpoczęto remont drogi od Grobli. 
Stwierdzono, że na ul. Żarnowskiej musi być odwodnienie, chodnik, więc w późniejszym terminie 
będzie to wykonane. Podczas posiedzeń Komisji Rady rozmawia się o drogach, oświetleniu, 
wodociągach, kanalizacji, ponieważ to jest najważniejsze dla mieszkańców. Poinformowała 
o rozmowie z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji· Dróg Krajowych i Autostrad oddział 
w Radomsku, który powiedział, że nie wykonują remontów, bo nie mają środków. Jeżeli po nowym 
roku otrzymają środki, to być może coś będzie robione, m.in. doświetlenie przejść dla pieszych przy 
Biedronce oraz Liceum. Radny Małecki otrzymał pismo, że w 2024 r. ma być to zadanie 
realizowane. 

Radny Jarosz poruszył kwestię udrożnienia drogi gminnej od Kajetanowa do Starej Wsi 
gdyż od wiosny żadne kroki nie zostały podjęte w tej sprawie. Dodał, że miał być geodeta 
umówiony. Prezes Dojo zadeklarował pomoc w udrożnieniu tej drogi. Zwrócił uwagę, że ludzie 
jeżdżą sobie po polach, po zasianych zbożach, co jest dużym problemem dla rolników. 

Radny Jarosz zapytał, czy zawarto porozumienie z Gminą Kluczewsko odnośnie budowy 
drogi na odcinku Krogulec-Żeleźnica? Dodał, że w Gminie Kluczewsko została podjęta 
przedmiotowa uchwała. 

Pani burmistrz odnosząc się do pierwszej kwestii, powiedziała, że sprawa była 
niejednokrotnie konsultowana. Ta sprawa jest w toku. Odnośnie porozumienia z Gminą 
Kluczewsko powiedziała, że w Gminie Kluczewsko miała zostać podjęła uchwała, a następnie 
zostanie zawarte porozumienie pomiędzy Gminą Przedbórz a Gminą Kluczewsko w zakresie 
budowy drogi i finansowania zadania. 

Radna Jadowska zapytała, kiedy będą montowane instalacje fotowoltaiczne? 
Pani burmistrz odpowiedziała, że rozpoczął się montaż instalacji fotowoltaicznych. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wystosował wniosek do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad o zainstalowanie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu (ul. Trytwa, 
ul. Leśna, ul. Piotrkowska i ul. Częstochowska). GDDKiA poinformowało, że jeżeli będą mieć 
pieniądze, to będzie to zrobione i poprawione doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Trytwa, 
ul. Leśnej, szczególnie przy Biedronce i Orlenie. Starostwo Powiatowe również informuje, że jeśli 
będzie mieć środki finansowe, to wyremontuje drogi. Droga powiatowa od Przedborza do Żeleźnicy 
jest częściowo zrobiona, częściowo będzie dokończona do granicy Gminy Przedbórz, ale nie wie, 
czy uda się wyremontować całą drogę tak jak w kierunku Tarasu, Faliszewa z uwagi na brak 
środków finansowych. 

Pani burmistrz powiedziała, że rozpoczęto procedurę opracowania dokumentacji 
projektowej do budowy drogi w Miejskich Polach od strony drogi powiatowej. W kwestii drogi od 
strony drogi krajowej ul. Koneckiej sprawa w Sądzie toczy się kilka lat. Kilka razy byli biegli na 
oględzinach. W ostatnim czasie Nadleśnictwo Przedbórz nie wyraziło zgody na zatwierdzenie 
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lokalizacji drogi i dalej sprawa toczy się w Sądzie. Zwróciła uwagę, że położenie nakładki czy inne 
prace trwają tydzień, a dokumentacja trwa niekiedy latami, jeśli stan prawny jest nieuregulowany. 

Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji: 

1) Wniosek mieszkańców sołectwa Ludwików-Przyłanki w sprawie zmiany okręgu 
wyborczego. 

Pani burmistrz powiedziała, że przedmiotowy wniosek został przekazany do Delegatury 
Krajowego Biura Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim. 

Przewodniczący Rady powiedział, że zmiana okręgu wyborczego została dokonana, aby 
śp. radny miał taki okręg wyborczy. Dodała, że zgodnie z propozycją mieszkańców wypadałoby 
przyłączyć to sołectwo do Miejskich Pól albo innego okręgu wyborczego. Gdy będzie informacja 
z Krajowego Biura Wyborczego w przedmiotowej sprawie, to wszyscy zostaną o niej 
poinformowani. 

2) Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Łódzkiego stwierdzające nieważność uchwały 
nr LXVII/510/23 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 26 września 2023 r. w sprawie Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Przedbórz w części obejmującej: § 3 ust. 2 załącznika do uchwały, 
§ 4 pkt 5 litera "a" oraz litera "e" załącznika do uchwały, § 5 ust. 2 pkt 7, ust. 3 oraz ust. 13 
załącznika do uchwały, § 7 ust. 4 załącznika do uchwały. 

Przewodniczący Rady powiedział, że będzie chciał zorganizować spotkanie z Prezesem 
MKS „Pilica" i zaprosić wszystkich zainteresowanych, kibiców, żeby zadeklarowali przynależność 
do MKS "Pilica" jako członkowie oraz ustalić składki członkowskie oraz pomoc Prezesowi MKS 
„Pilica" i innym zaangażowanym. Po skomunalizowaniu boiska Gmina jest właścicielem 
i zabezpieczone są środki finansowe na 2024 rok na opracowanie dokumentacji technicznej na 
modernizację boiska przy ul. Sportowej. 

Radny Małecki odczytał odpowiedź Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
oddział w Łodzi na wniosek z dnia 18 stycznia 2023 r. przekazany przez Urząd Miejski 
w Przedborzu z dnia 6 lutego 2023 r. w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych na 
skrzyżowaniu drogi krajowej nr 42 ul. Leśna, Trytwa z drogą wojewódzką nr 742 ul. Piotrkowska, 
drogą powiatową nr 2930E ul. Częstochowska. 

Radny Małecki wyraził nadzieję, że GDDKiA w 2024 r. poprawi bezpieczeństwo na w/w 
przejściach. 

Radny Małecki zaprosił wszystkich na Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbędzie się na 
Rynku. 

Pani burmistrz również zaprosiła wszystkich że Jarmark Bożonarodzeniowy w dniu 
10 grudnia. Będą 4 Koła Gospodyń Wiejskich, Orkiestra, Kluby Seniora, szkoły, Środowiskowy 
Dom Samopomocy w Gaju. Wyraziła nadzieję, że po raz trzeci będzie to namiastka nadchodzących 
Świąt Bożego Narodzenia. 

3) Pismo w sprawie podjęcia uchwały w zakresie zatłaczania CO2 pod powierzchnię ziemi. 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni powinni się nad tą sprawą pochylić i podjąć taką 

uchwałę. 

Ad.11 W związku z wyczerpaniem porządku obrad prz 
LXIX sesję Rady Miejskiej w Przedborzu. Obrady trwały do godz. 14 

Rady zakończył 

Protokół sporządziła: 
Podinspektor 

ds. obsługi rady 
. ·l).J.. 

mgr A~taMajchrzak 
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